
Homicides in Elbert County, GeorgiaPRIVATE 

Elbert County Slave Trials, 1837-1849.

NOTE:  many homicide cases yet to be transferred from Elbert County Crimes file & SCM file.  CHECK THEM!





ELB

Class:   

Crime:   

Rela:    

Motive:  

Intox?:  

Day of week:


Holiday?:



Time of day:


Days to death:  

HOM:  

Weapon:  

Circumstances:  

Inquest:  

Indictment:  

Term:  

Court proceedings:  
Source:  
Newspaper:
Census:  

Genealogy:
Accused 1:  



Ethnicity:



Race:




Gender:




Age:





Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:



Town:




Birthplace:



Religion:




Organizations:



Victim 1:  



Ethnicity:



Race:




Gender:




Age:





Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:



Town:




Birthplace:



Religion:




Organizations:



1790

SCM, 1790-1800 -- SE 1/1791t 

MURDER (4, 6-7):  James Meredith.  ind.  fG of murder.  Wit for state:  Rebecca Smith, Mark Smith, John Baker, James Lowery.  Wit for dft:  Wm Suttles.  Motion to arrest judgment denied.  DEATH.  to be hanged 2/22 on gallows erected at Thomas Carter's plantation.

http://ftp.rootsweb.com/pub/usgenweb/ga/elbert/misc/s5300003.txt
From the Augusta Chronicle:  SCAN IN LATER from Ken Wheeler’s notes.  CHECK for the issue.
RELATIVE SON-IN-LAW by FATHER-IN-LAW

JM murdered Jasper Smith, the son of John “Little River” Smith, who had moved from Montgomery County, NC, as had his father-in-law.   GREAT TESTIMONY – longstanding quarrel, & JS’s wife stood by him & testified against her aged father at the trial.  Quarrel over JM’s refusal to discipline a slave who had whipped the Smiths’ children.

1835

Prison Records


#558:  MURDER:  John Hailey.  Vol. mansl.  4 yrs.  10/16/1835-10/16/1839:  pardoned 11/6/1841.  [sic?]  Farmer.  b. Ga.  lst sentence.  Age 49.  5'11"; dark complexion, black hair, dark eyes.

1837, May 28




ELB

CT

Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    NONDOM SLAVE by SLAVE

Motive: HONOR over victim's claim that assailant had accused him of being involved in a fight

Intox?:  n

Day of week:
Sun

Holiday?:



Time of day:
evening

Days to death:  0


HOM:  Peter (a slave of Bedford Harper) m. Ben (a slave of William Alexander)


Weapon:  stabbed Ben with a knife to the left side & belly & 2 mortal wounds to the breast (each 6" deep) & then struck him on the head with a chair. d. "in a few moments."


Circumstances:  at the residence of WA.  Ben accused Peter of "telling tales" about him & of telling lies about him.  "Ben asked Peter twice to confess the lie that was told."  Ben "asked Eddy [an enslaved woman present] if she did hear Peter say that he Ben went to Mr. Daniels & had a fight."  Eddy said that Peter "did tell those tales."  


Inquest:  


Indictment:  yes, murder, by Inferior Court


Term:  6/1837


Court proceedings:  pNG.  fG by jury.  DEATH.  to hang 7/28 b/w 10am & 3pm.

Source:  
Elbert County.  Superior Court.  Slave Trials, 1837-1849.  at Elbert County Superior Court, Clerk's Office.


SE 6/24/1837 (1-10)


MURDER:  trial of Peter, a negro slave of Bedford Harper, for murder of Ben, a negro slave of William Alexander.  On Sunday evening, 5/28/1837.  pNG.  fG by jury.  DEATH.  to hang 7/28 b/w 10am & 3pm.


TEST:  Wm Alexander.  the night of 5/28/1837, believes Peter m. Ben at the residence of WA.  Stabbed Ben with a knife to the left side & belly & 2 mortal wounds to the breast (each 6" deep) & then struck him on the head with a chair. d. "in a few moments."


TEST:  Jordan, property of Joseph Terry.  at the house of WA on Sunday when the "difficulty" began.  "Ben told Peter he wanted him explain those tales that had been told - Ben told Peter he wanted him to say if did tell those tales.  Peter said he would be damned if he would not die on the cause before he would be scandelised so.  Peter struck Ben on the side.  Ben then collared Peter and pushed him towards the wall.  Peter went out at the door & struck Ben again.  Saw two wounds one of the left side & one on the Belly."

  
 CROSS-EXAM:  "Ben asked Peter to come to his (Ben's) house. . . .  Eddy said Peter did tell those tales.  When Peter struck Ben first Ben was stainding with his hands on Peter did not appear to be pressing his hands on Peter.  Ben was on the side of the door when Peter struck him the second blow which was on the Belly.  After Peter struck Ben the second Blow Peter Fell & Ben fell on him when they were taken up & apart Peter got a chair & struck Ben when Ben collared Peter.  Peter shouted or made a noise trying to shout.  Peter fell by going Backwards Ben tumbled out & fell on Peter while Peter & Ben were talking.  Saw Peter have a knife scraping his nails neither appeared angry at first.  Ben asked Peter twice to confess the lie that was told.  Ben told Peter he did not want to have any difficulty with him."


TEST:  Jeff (the brother-in-law of the deceased), property of Bedford Harper.  At Will Alexander's when difficulty occurred.  "Ben came to his [wit.'s?] house on the overnight & told him he wanted to speak to him he said Ben how come you to tell a story on me.  He witness said told no story on him.  Ben came to Peters house & told Peter he wanted him to come to his house he wanted to speak to him.  Peter was on the chest & Ben also.  Ben said what about this tale.  What said he made you tell such a tale.  Peter said damn it what tale is it.  Ben said you know what it is.  Ben through [sic] Eddy and asked Eddy if she did hear Peter say that he Ben went to Mr. Daniels & had a fight.  Ben then asked Peter several times if he did not say so.  Peter said he would loose part of his life before he would own that he told it.  Ben then pressed on Peter to acknowledge that he had said so.  They then got to fighting & he does not know who struck first.  [[Wit.?]] was leaning against the fire place.  They were in the corner.  Peter motioned at Ben to strike him but does not know whether he stabbed him or not.  Peter ran out & fell & Ben got on top of him then Mr. Alexander came up and told them not to fight.  Peter then got a chair and struck Ben.  Peter got the chair at his own house.  They were at Peters door when the blow was given with the chair.  Saw Peter have a knife.  When he came to the house he had the knife in his hand his hand partly shut the knife open, was not whitling with the knife.  The second time he came the handle in in his hand the blade up under his sleave."

  
 CROSS-EXAM:  They were together at the chest after wit. saw the knife.  Ben struck Peter 8 or 9 times while he had Peter "collared" before Peter had struck Ben the second time.  They were fighting before he saw Peter strike at Ben the first time.


TEST:  Wm Alexander.  Heard the noise & "ran down from his own house.  When he saw them Ben was standing up & Peter took up a chair & struck Ben he Mr. Alexander took up a piece of wood & struck Peter.  Peter then ran off.  The chair was at Peters door.  Told Peter not to strike Ben but he did so." . . .


TEST:  Dr. Thos. F. Gibbs.  The wound below the breast punctured the heart.  inst.


TEST:  Bedford J. Hamilton.  "Saw Peter on the Tuesday after the affray one ofhis eyes Blood shotten & a bruise on the back ofhis head."


TEST:  F. A. Banks.  Saw Peter Monday.  Corroborated BJH's testimony.

Newspaper:
Census:  

Genealogy:
Accused:  

Peter

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

m

Age:


adult

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:

slave of Bedford Harper

Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



Victim:  

Ben

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

m

Age:


adult

Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:

slave of William Alexander

Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



1845, May 18

Proclamation Book H, 1823-1853


251-2:  MURDER:  on the 18th ult. in Elbert County, John Dunn was murdered by Leontine Guner (alias Butler) and Lewis Davis.  Gunter is about 23 yrs. old, 5 ft. 6 or 7 inches tall, fair complexion, blue eyes, light hair, quick spoken, maked spots on his head, round shouldered and freckled face, drinks spirits to excess.  He may go to Augusta, as he was raised there, or to Edgefield, South Carolina.  Davis is about 25 years old, dark complexion, dark hair, dark eyes, five feet 9 or 10 inches tall, round shouldered, and has resided in Monroe and Jasper counties.  He was enaged in driving a wagon.  Issued 22 May 1845.

Prison Records


#1012:  MANSL:  Leantice Gunter (alias Butler).  Vol. mansl.  2 yrs.  10/2/1845-10/2/1847:  served out sentence.  Farmer.  b. SC.  lst sentence.  Age 23.  5'4"; fair complexion, reddish hair, blue eyes.

1868


MURDER:  Letter of Jonathan J. Knox to Capt. M. Frank Gallager, Athens, 11/24/1868 reporting that some weeks previous to the late election 'three or four col'd men' (not named) were murdered in Elbert Co.  Davis, Black Book, 1:  259.  (Frame 407)

1868




ELB

PRI

Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    

Motive:  

Intox?:  

Day of week:


Holiday?:



Time of day:


Days to death:  


HOM:  Henry King m. 


Weapon:  


Circumstances:  


Inquest:  


Indictment?  yes, murder


Term?:  11/1868


Court proceedings:  fG of murder.  5 yrs.

Source:  
Prison Records (v. 1)


#2470:  MURDER:  Henry King.  22, 5' 6", black complexion, black hair & eyes, b. Ga.

Prison Records (v. 2)


#2485:  MURDER:  King Henry (col).  5 yrs.  ent. 11/1868.  (no occup., b. Ga, 22, 5' 6", black, black hair & eyes).  

Newspaper:
Census:  

Genealogy:
Accused 1:  

Henry King

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

m

Age:


22

66"

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:



Town:




Birthplace:

b. Ga

Religion:




Organizations:



Victim 1:  



Ethnicity:



Race:




Gender:




Age:





Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:



Town:




Birthplace:



Religion:




Organizations:



1868, Nov. 3




ELB

CT

P

PROC


NOTE:  jailed for safe keeping in Wilkes Co. jail, from which he escaped

Crime:   HOM

Rela:    NONDOM

Motive:  UNK

Intox?:  

Day of week:
T

Holiday?:



Time of day:


Days to death:  


HOM:  Robert B. [aka Ben] Cade m. Thomas J. Adams


Weapon:  


Circumstances:  


Inquest:  


Indictment:  no mention of an indictment in the Wilkes Co. records -- check Elbert Co.


Term:  11/1868


Court proceedings:  J. H. Adams, prosecutor.  Writ of habeas corpus granted to RBC on 11/16/1868.  Bail refused.  Jailed 11/68t in Wilkes Co. for safekeeping.  Escaped from jail on 12/3/1868

Source:  
SCM  11/1868t (9/1868 adj term):  96

MURDER:  Robert B. Cade.  
Governor's Proclamation Book, 1854-1869


122:  MURDER:  in Elbert Co., Thomas J. Adams was murdered by Robert B. Cade.  Issued 2/11/1869.  Published in Athens Watchman, Elberton Gazette, and Augusta Press.

Newspaper:

Washington Gazette [Wilkes Co.], Dec. 11, 1868:  "The Wilkes county Jail was delivered of two white prisoners on the night of the 3d instant.  One Ben. Cade, charged with murder, in Elbert county, and sent here for safe keeping, the other--Johnson, of Wilkes, arrested for wounding a negro.  The breaking was done from the inside, with tools furnished to them by the aid and connivance of persons outside, of which much is suspected, but little known. ... One of the prisoners had means and friends in plenty, and it was not reasonable to suppose he could be long detained in so poor a jail as this. ... it may be said to be more de-cayed now than ever before."

Census:  

Genealogy:
Accused:  

Robert B. Cade

Ethnicity:



Race:


[w]

Gender:

m

Age:


adult

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:



Town:




Birthplace:



Religion:




Organizations:



Victim:  

Thomas J. Adams

Ethnicity:



Race:


[w]



Gender:

m

Age:


adult

Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:



Town:




Birthplace:



Religion:




Organizations:



1871, July 2




ELB

CT

PRI

Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    NONDOM

Motive: QUARREL / HONOR:  JB had beaten DD's son earlier that day

Intox?:  n

Day of week:
Sun

Holiday?:



Time of day:
evening

Days to death:  0


HOM:  Jim Banks m. Dick Daniel


Weapon:  deceased beat assailant with a stick, & assailant stabbed deceased twice with a knife


Circumstances:  Quarrel took place at the mill on the day of the killing between JB & a son of DD.  JB struck a child (10 or 12 yrs old) of DD 3 "licks" with "a sort of brush, something between a riding switch & stick."  The child had shot JB "with some China berries.  Child went off whimpering, saying he would tell his father & get his fathers pistol or get his father to come back & whip him."  JB had to stay at the mill till about dusk.  There were some other boys & men at the mill, and all left about dusk.  DD confronted JB as he left the mill & tried to beat JB.  A friend had advised DD to see Frank Christian ("Mars Frank") before DD confronted JB & to determine if the whipping of DD's son was deserved or not, but DD did not take that advice.  [[NOTE:  no suggestion that DD should take the matter to court.]]


Inquest:  


Indictment:  yes, murder


Term:  9/1871


Court proceedings:  fG of vol. mansl.  1 yr.

Source:  
MURDER (9/1871t):  Jim Banks, evening of 7/2/1871, m. Dick Daniel (colored).

Prison Records (v. 2)

#199:  Vol. Mansl.  1 yr.  Ent. 9/1870.  (b. Ga, 22, 5' 8", black, black hair & eyes).  Disch. 9/1871.

Elbert County.  Superior Court.  Criminal Evidence, 1873-1874.  at the office of the Clerk of the Superior Court, Elbert County, pp. 9-15.


TEST;  Washington Christian.  Did not see murder.  Knows JB & Dick Daniel, the person killed.  In the evening of the murder, saw some person passing the road 20 steps from where wit. was sitting "in the door" of wit's house.  Shortly after, heard some one hollowing like they were calling some person.  A little after "they quit hollowing" & wit. heard the feet of a nag coming.  Stepped out & stopped it -- a mule with a saddle on its neck.  Supposed someone had been thrown, so went in the direction it came from & found the deceased dead in the road.  The deceased "a colored man" -- went toward the mill with the mule about 100 yrds further & met "my Son & the prisoner here & two others with them coming on back."  They told him of the circumstances.  JB acknowledged that he had killed DD with a knife.  JB said "the deceased asked if this was Jim Banks, and he Pr said it was, and he dec'd fell to beating him with a stick.  When he Pr commenced hollowing & requested Dick to stop till they could go back and see the Miller.  I presume from the way he Pr talked, Dick wouldnt and he Pr put his hand in his pocket & took out his knife & opened it with his teeth & struck him those two licks with his knife - and remarked he reconed any body would have done so."  Pris. had a pistol, knife, & stick, which wit. & his son took from pris.  Pris. stated that the pistol & stick belonged to the other man, & the knife to the pris.  Stick was "a dressed hickory walking stick" of the common size.


TEST:  Thomas F. Christian.  Only knows what Jim Banks told him of the killing, but knows of the quarrel that took place at the mill on the day of the killing between JB & a son of DD.  JB struck a child (10 or 12 yrs old) of DD 3 "licks" with "a sort of brush, something between a riding switch & stick."  The child had shot JB "with some China berries.  Child went off whimpering, saying he would tell his father & get his fathers pistol or get his father to come back & whip him."  JB had to stay at the mill till about dusk.  There were some other boys & men at the mill, and all left about dusk.  Wit. went to the house & sitting down heard somebody hollowing.  Heard some person calling "Mars Frank" & I answered and they said "come here quick, perhaps more than once."  Asked what was the matter, & the reply was "come here."  Started to go look & met JB on the way coming back.  JB said he had met Uncle Dick up on the top of the hill & had stabbed him twice.  Ditto on JB's version of the encounter:  DD "rode" up on a mule to JB & started hitting him with a stick.

   
CROSS-EXAM:  JB usually addressed wit. as "Mars Frank."  JB had left the mill with "a little flour or shorts" in a little sack.


TEST:  Frank Daniel (col.).  Dressed the deceased on 7/3, describes the wounds.

    Testimony for dft.


TEST:  Jonathan G. Nelms.  DD came to see wit. the evening of his death at wit.'s house, about dusk.  DD told him about what had happened at the mill, "and as Jim was on witness' premises he come to see him about it before he done anything.  I advised him to go and see Frank Christian & he could tell him if Jim imposed on his child wrongfully or not.  Dick said he would go & see Frank & started in that direction on his mule.  Before leaving Dick said that his Son informed him that Jim said he did not ask him any odds, and Dick then said I am going to show him when I meet him, I am going to hurt him & hurt him bad.  Then I advised him to go & see Frank as above stated."  Dick had a hickory stick in his hand, like the one introduced in evidence.  Thought the stick was sizeable enough to kill a man.

   
CROSS-EXAM:  JB "the stoutest man of the two."  DD "the tallest."


TEST:  Adam Daniel (col.).  Identifies the pistol as the one that belonged to his brother, DD.  Saw DD with in on Sat. before he got killed.

Newspaper:
Census:  

Genealogy:
Accused:  

Jim Banks

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

m

Age:


22

68"

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:



Town:


ELB

Birthplace:

b. Ga

Religion:




Organizations:



Victim:  

Dick Daniel

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

m

Age:


adult

Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:



Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



1871, Sept.




ELB

CT

Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    RELATIVE [COUSINS or IN-LAWS]

Motive:  QUARREL:  took up dispute b/w WT's wife & JT's aunt

Intox?:  n

Day of week:
T

Holiday?:



Time of day:
sunset

Days to death:  1


HOM:  Wesley Tate m. Jefferson Tate


Weapon:  WT struck Jefferson Tate with a pole axe.  Hit him on right side of head.  Knocked JT down.  "They taken him up and set him up and shook him and called him and he didnt answer."  Carried him into the house & laid him down.  d. Th morning.


Circumstances:  at Ragland Place.  WT & JT took up a quarrel between Meeley (WT's wife) & July (aka Julia, JT's aunt).  Cause of quarrel:  "July's brother knocking down Mulys baby [3 yrs. old] in play and hurting its face while they were playing."  JT told WT it wasn't right for him "to be cursing and talking about killing another man's wife in her yard.  Wes asked him did he take it up?  Jeff told him no he didn't take it up in particular more than he didnt think it was right.  Wes told Jeff then that he would hit his wife, and Jeff "laughed" and told him, no, I reckon not, Jeff said I think God give you more sense than to hit his wife if they were in some foreign country."  More words passed.  Then WT attacked JT.


Inquest:  


Indictment:  


Term:  


Court proceedings:  
Source:  
MURDER (9/1871t):  Westley Tate, a person of color

Elbert County.  Superior Court.  Criminal Evidence, 1873-1874.  at the office of the Clerk of the Superior Court, Elbert County.  pp. 3-8.


TEST:  Marion Tate (col.).  About sunset or between sunset & dark on Tues. last week, at Ragland Place, WT struck Jefferson Tate with a pole axe.  Hit him on right side of head.  Knocked JT down.  "They taken him up and set him up and shook him and called him and he didnt answer."  Carried him into the house & laid him down.  d. Th morning.  Was not present when "fuss commenced" between the two "about some women foiviring [for viring?] about some children.  The women were Wes' wife Meeley and July Jeff's uncle's wife."  Wes was there before Jeff came.  "when Jeff come up and set his basket [of cotton] down and goes in the house and gets a drink of water.  When he got the water he comne out and walked to the wagon where his basket was.  He stood there some few minutes leaning against the wagon, when he spoke to Wes and said to him, I don't think it is right for him to curse another man's wife in her yard.  Don't remember what he had been saying before that, don't remember what Wes was doing.  The women and Defendant got in a great rage.  Jeff spoke to Defendant first, he told Defendant that he didn't think it was right for one man to be cursing and talking about killing another man's wife in her yard.  Wes asked him did he take it up?  Jeff told him no he didn't take it up in particular more than he didnt think it was right.  Wes told Jeff then that he would hit his wife, and Jeff [under cross-exam:  "laughed" and] told him, no, I reckon not, Jeff said I think God give you more sense than to hit his wife if they were in some foreign country."  [under cross-exam:  "if I was in some fur country."]  More words passed.

   Wes started to Jeff, Jeff stooped "after the double tree" and as the double tree "was coming up" wit. saw the axe "coming under the double tree."  Wes had raised the double tree up when he struck Jeff with the axe in the side of the head.  Jeff & the double tree "all fell backwards and lodged on the hub of the wagon."  A double tree for a two horse wagon of the usual size.  Jeff had been standing at the forewheel of the wagon.  Wes & Jeff were 20 steps apart when they started "talking to each other."

   CROSS-EXAM:  Wit. acknowledges that both he & Jeff could have killed a man with that double tree.  Wit. was sitting on a work bench some 5 or 6 steps from the house.

   When wit. arrived, "there was a difficulty between Meely and July, heard them jabbering after I got there, they were jabbering about Meely's baby and July's brother.  They were quarreling. . . .  They were quarreling about July's brother knocking down Mulys baby in play and hurting its face while they were playing."  Meely was in a family way & had the baby the next night.  "From the chat they were liable to get into a fight (Meely and July).  When Wes come up he picked a chunk and threatened to knock her down with it for the fuss his wife and she was in.  He never knocked her down that I saw.  If he had knocked her down I would have known it."  Wes had been "pulling fodder that day."

   Jeff, Wes, & wit. all live on the same place.  Wit. & dft. live "in same enclosure."  Jeff lives 300 or 400 yrds on the other side of the branch.  Gin house some 400 or 500 yrds away.  Wes was foreman of the place. "dont know what privileges he had.  I worked with my own squad. Jeff had a squad of his own.  Jeff's wife came with him and come by there, it was on the way to the Gin House.  No quarrel had taken between prisoner and Jeff's wife."  Wes had brought the axe with him from the fodder field.  July lived in same enclosure & same yard.

TEST:  Jim Martin (col.).  present at Mr. Tate's Ragland place at the time of the difficulty.  "As we come up from the fodder field some women were quarreling about some children.  Wes come, heard them quarreling and took it up.  Wes Tate's wife Meely Tate, and July Tate were the women that were quarreling."  Wes commenced cursing Aunt July "in her yard, and Jeff spoke and told Wes that he didnt think that he was doing right to curse a woman in her yard.  Jeff told him that he didnt think that he would like for any man to go in his yard and curse his wife that way.  And Wes spoke and told him that he would curse his wife or any other God damn mans wife that was standing on his toes.  Jeff told him, I reckon not Wes I might go to some fur country or other:  God give you better sense than to hit my wife.  Wes says, God damn you I'll show you God damn yellow rascal," then made at Jeff with the axe."  "After Wes knocked Jeff down he threw down his axe, and said now he's going."  Wes walked a short distance then "struck a little trot."

   CROSS-EXAM:  wit. works on Mr. Tate's place with prisoner's squad.  Jeff worked in a separate squad.  Had worked in the same field that day, "but not together."  Wes was stacking fodder & Jeff was picking cotton.

   The women were quarreling in Oliver Tate's yard, about 300 or 400 yards from Wes's house.  Meely is Wes's wife.  Meely & Julia (age 25 or 26) quarreling about Wes's wife's little boy.  "The children had not been fighting." . . .  "July's brother run against Meely's little boy and knocked him down.  Julia's Brother was about as high as the middle of witness breast.  Meely's child was about three years old, the one that was kncoked down.  The women talked angrily."  Meely was pregnant; Julia "a large sized woman" -- Meely "a right smart smaller than Julia."

   "Jeff never moved out of his traks.  Wes moved all the way from where he was standing to where Jeff was.  He walked pretty fast when he went up to where Jeff was."

DEFENDANT:  admits that Jeff Tate died of the wound inflicted by the dft.  Did not resist arrest.

Newspaper:
Census:  

Genealogy:
Accused:  

Wesley Tate

Ethnicity:



Race:


b

Gender:


m

Age:



adult

Literate:




Marital Status:  
m. Meeley

Children:




Occupation:

foreman on Ragland place

Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



Victim:  


Jefferson Tate

Ethnicity:



Race:


b

Gender:


m

Age:



adult

Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:

sharecropper / tenant on Ragland place

Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



1872, Jan. 1




ELB

CT

Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    NONDOM

Motive: FEUD over occupancy of a grocer's store and about whether JHA had paid BT sufficiently for the store

Intox?:  n

Day of week:
M

Holiday?:

New Year's Day

Time of day:


Days to death:  1


HOM:  Joshua H. Ashley m. Barden Taylor


Weapon:  shot in the right side by pistol, liver & stomach penetrated.  Paralyzed -- died of wound.  Deceased said JHA shot him.  d. 24 hours.


Circumstances:  near Ransey's farm.  Dispute about occupying a grocery store.


Inquest:  


Indictment:  yes, vol. mansl.


Term:  3/1873


Court proceedings:  
Source:  
VOLUNTARY MANSLAUGHTER (3/1873t):  Joshua H. Ashley

Elbert County.  Superior Court.  Criminal Evidence, 1873-1874.  at the office of the Clerk of the Superior Court, Elbert County, pp. 1-2, 20-32.


TEST:  Dr. L. L. Clark.  Knows Barden Taylor (deceased, c. age 40, wife & 10 children).  Examined body on 1/1/1872, lying near Ransey's farm.  Shot in the right side by pistol, liver & stomach penetrated.  Paralyzed -- died of wound.  Deceased said JHA shot him.  d. 24 hours.  Taylor in pain but clear-minded & could converse.  Wit. told Taylor he would die.  Taylor said "there was a dispute between him & Ashley about a House & that he thought he had a right the House.  JHA scuffled with BT when BT tried to enter the house.  A scuffle ensued.  They were separated & JHA went behind the counter.  They quarreled some time when JHA went to the side door to bar the door when a scuffle again ensued.  In this struggle, 3 shots were fired, the third fatal.  BT asked witness to look after his family; BT called upon his [BT's] wife to care for their children.  BT says JHA "stepped back" when he shot BT.


TEST:  A. W. Shoemaker.  A grocery house.  JHA was in possession in 1872 & wit. occupied it in 1871 "by virtue of renting it from Ashley."  JHA occupied the grocery during 1870.  Wit. gave JHA the keys & surrendered possession on 1/1/1872 & JHA went in.  Wit. was there when Taylor came in.  Wit. was moving out at the time.  Taylor came up cursing & told JHA he intended to take possession of the grocery.  BT said that JHA "could steal small things but couldnt steal a House."  BT "started to collar" JHA.  JHA said he wouldn't give up the house until the law "forced him to do so."  JHA "gave back" & went behind the counter & went near the door behind the counter.  When JHA got behind the counter, "Taylor rubbed his stick in Ashley's face & knocked his hat off. . . .  Ashley stooped down & got his hat & tried to take the stick from Taylor.  He didn't get the stick away."  Quarreling & cursing each other the whole time.  BT vowed he would "whip" JHA "till Hell wouldnt know him."  Wit. then left them alone.  Was across street when firing commence -- first shot hitting a door near where wit. stood.

   CROSS-EXAM:  the stick was Taylor's walking stick, which Taylor had used for walking that day.

TEST:  Edgar McDaniel.  JHA was told of threats that BT had made against JHA during the Xmas holidays.  Taylor said he would take the grocery "back" from JHA.  Witness said BT "woulddnt get it back without a difficulty & told Taylor he had made some promises he hadn't come up to.  Taylor said he would have it back or kill Ashley or Ashley should kill him."  Wit. advised JHA "to be at his guard."  Knows JHA:  JHA's arm is stiff at the elbow & "couldn't be used much in a fight, couldn't get it to his head."  BT "a pretty violent temper."

   CROSS-EXAM:  wit. & BT talked about JHA's "not paying on the House.  It was no part of the contract that Taylor should take [?] the Homestead in order to perfect title __ [?] Ashley."  Ashley wanted Taylor to take the homestead & Taylor refused.  "Ashley said he'd pay the balance when I took the homestead.  Knows that Ashley let Taylor have Groceries going to pay for the House.  The groceries went to pay for the House & not for work done in the House."  Taylor had done work in the house.  BT known to have many quarrels -- had a fight with Jones 20 yrs ago.  Don't remember any fights since.  "Was friendly to Taylor, but always had a fuss at settlement time."  Wit. admits that he has had more fusses in 40 yrs. than Taylor.

   REDIRECT:  Wit. was at the "finishing up of the trade" on 1/1/1870.  JHA was to pay $62.50 for the house -- & paid BT $36 in groceries (provisions, mostly in liquor).  Wit. & Taylor came after the trade to fix the house:  BT to get $1.25 a day & wit. & the other mechanic $1.50 a day.  Ashley wanted to take title, but Taylor didn't come when first agree (in 1870) because he didn't have money to buy the homestead from JHA.  "Ashley offered to pay Taylor all of the purchase money due if he would made him titles - [sic] provided he would take the Homestead to make the titles good.  Taylor told Ashley that he was crooked & couldn't make a good title unless he took the Homestead."

TEST:  A. J. Cleveland.  In Ruckersville the day of the killing, but did not see the killing.  Spoke with BT that morning before the shooting.  [ditto on most events]  Taylor was lame, had rheumatism for years.  Taylor was a mechanic, made his living by his labor.  A boat builder, tolerable stout for his age.  Stronger than JHA.  

TEST:  John Cashin [?] Lomax.  Heard quarrel.  BT said he's put JHA out, & JHA said "You'll have to put me out by law -- you cant do so by force."  Taylor said "you cant stead a House - its too large."  [Then ditto from there.]  Rucker's store, where wit. was, was across from the grocery.

TEST:  George Erheard.  BT "contentious in settlements."  "Witness & Taylor had something of a fight - it was a shooting.  It arose about pigeons eating up his garden.  Taylor met W[it.] & commenced cursing him & Witness got his gun & fired at Taylor till the pistol was exhausted.  Taylor returned the shots with an army gun that shot very high.  It shot over the House."

Newspaper:
Census:  

Genealogy:
Accused:  

Joshua H. Ashley

Ethnicity:



Race:


[w]

Gender:

m

Age:


adult

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:



Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



Victim:  

Barden Taylor

Ethnicity:



Race:


[w]

Gender:

m

Age:


40

Literate:




Marital Status:

m

Children:

10 ch.

Occupation:



Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



1874, Jan. 24




ELB

CT

PROC

P


NOTE:  Anna Hunt (who gave AB the poison) confessed to having murdered 3 other people.  Uncertain?  Believable report?  Too brief to be sure.
Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    NONDOM

Motive:  

Intox?:  

Day of week:
Sat

Holiday?:



Time of day:


Days to death:  0


HOM:  America Burton (aka America Tate) [and Anna Hunt, accessory before the fact, and John B. Fortson, accessory after the fact] m. Eliza Brawner


Weapon:  strychnine


Circumstances:  at a frolic at JBF's place.  Anna Hunt gave AB the poison & asked her to give it to EB.  AH was angry because EB had accused her of "burning up" things that JBF had taken EB to the store to buy.  AB testified that AH "first told me that Eliza had accused her of burning up her things - but she said she didnt do it.  She said Mr. Fortson took Eliza to the store and let her trade till she was satisfied."  "She just said Eliza accused her of burning up her things -- and she was going to give her a dram for that."


Inquest:  


Indictment:  yes, AB for murder, JBF for accessory after the fact


Term:  9/1874


Court proceedings:  AB:  fG.  AH:  fG.  DEATH.  Hanged.

Source:  

MURDER (9/1874t):  America Burton [a colored woman] (aka America Tate) m. Eliza Brawner (col.).  fG.

Elbert County.  Superior Court.  Criminal Evidence, 1873-1874.  at the office of the Clerk of the Superior Court, Elbert County, pp. 51-59.


TEST:  Clark Mattox.  The dft. confessed to him about the poisoning.  She took him to the bottle (a small glass yellow flask) on Sunday morning, 1/25/1874.  AB was living at Stephen H. Fortson's in Elbert Co., about 9 mi. from Elberton.  Bottle was 5 mi. from where she lived, on public road from Elberton to Bullard's Ferry on road to Washington this side of Stephen Fortson's.  Mr. Chandler (a white man, the bailiff) and several negroes (Jack Bell & Anthony Hunt) were present at time AB led them to the bottle.  Wit. was coming from SF's "acting as a guard."  A mixture in the bottle the consistency of buttermilk, clear at the top.  Sediment in the bottom of the bottle.  Asked AB if this was the bottle she gave Eliza Brauner to drink from & she said it was.  AB said the bottle contained strychnine & that AB knew it could kill the person who drank it.  "said she gave it to Eliza to kill her."  Said she had carried the bottle the night before from the house of the deceased & had left it there.


TEST.  Dr. A C Mathews.  25th yr of his practice.  Called to perform postmortem exam on EB on morning of 1/25, who was supposed poisoned, at Mr. Delancy Fortson's.  Opened the body at the request of the mother of the deceased.  Removed stomach, held its ends, & placed it in a jar.  Took it back to town & in presence of sheriff performed experiments -- found strychnine.  A large quantity.  Some days afterwards procured a dog & in presence of Mr. McCarty gave the dog 1/10th of the contents of the stomach -- the dog died in convulsions in 45 minutes.


   CROSS-EXAM:  the test.  dropped a small quantity on a watch crystal -- evaporated it by dryness, then redissolved the residue after evaporation in 100 parts of sulphuric acid & then by the addition of a small portion of her [?] Oxide of lead it produced a "beautiful violet color" indicating strychnine.  AB confessed to him that she had knowingly given the poison to EB to drink, knowing it would kill EB.


TEST:  Mr. E. R. Forston.  Called to attend EB, who died in convulsions 10 or 12 minutes after he arrived.  "When I got there I did not think she was dying I thought she was drunk."  She said she was going to die & that AB had poisoned her by giving her a "dram."  Happened on ERF's place "where they had the quilting or frolic."  d. just before 2am Sat night, 1/25/1874.


TEST:  Lewis Grimes (col.).  Was at the quilting frolic at ERFs.  Wit. was sitting by the side of EB & AB came & whispered to EB.  Didn't heard what AB said.  AB & EB went out the door together.  When EB came back "she was frowning in the face."  She had been outside only 1 minutes -- & within 2 or 3 minutes of returning he carried her to the bed because she couldn't help herself.  Then she went into spasms, which continued until she died.


   CROSS-EXAM:  didn't see EB drink that night.  Gave EB a drink after she came back to get the bad taste out of her mouth.

Test. for defense:  "None offered by defense."

Elbert County.  Superior Court.  Criminal Evidence, 1873-1874.  at the office of the Clerk of the Superior Court, Elbert County.

ACCESSORY BEFORE THE FACT TO MURDER (3/1874t):  Anna Hunt (a colored woman) (59-76)


TEST:  America Burton (aka Tate).  Wit. lived with Anna Hunt for two years.  Went to AH's [on John Fortson's place] the day of the frolic.  AH told wit. about some new shoes she wanted to swap with wit.  And AH gave wit. "a dram" for Eliza & asked wit. to give it to EB at the frolic.  "When Anna give me this dram she did not tell me there was any thing in it.  Anna first told me that Eliza had accused her of burning up her things - but she said she didnt do it.  She said Mr. Fortson took Eliza to the store and let her trade till she was satisfied."  "She just said Eliza accused her of burning up her things -- and she was going to give her a dram for that.  I had no idea there was any poison in it."  "She told me if I would carry it up and give it to Eliza, she would do as much for me.  She did not promise to give me a calico dress or anything at all, just told me she would do as much for me."  Was told to come by Mr. John Fortson's house for the dram, & she did.  Wit. went to JF's that night in expectation of receiving the money JF owed her & had promised to pay her when he had sold his cotton.  Wit. says she went to JF's only for the purpose of getting paid so she could pay her debts.  Ben Hicks went with her to JF's & then to SF's.  They hollored from the fence -- Anna came up & spoke to her (as noted); Ben Hicks did not hear any of their discussion.  Mr. Fortson was at home, on the bed asleep, as were "her" [[his?]] four children.  AB stayed an hour & took up one of the children "that I had a particular liking for" & held it.  Anna told her JF had not sold his cotton.  Before wit. & BH left, Anna gave the bottle, telling her not to let anyone see it & to call EB out of doors to give it to her.


   Says that John Fortson, Stephen Fortson, & Lancy Fortson all live in Elbert Co.


   AB DENIES telling Clark Mattox that she knew the bottle contained poison & knowing that it would kill EB.


TEST:  Ben Hicks (col.).  Lives in house at Mr. Clark Mattox's plantation.  Corroborates AB's testimony, though he had no idea what AB & Anna were discussing.  Only knew of JF's promise to pay AB some money & that they were going to JF's before the frolic so AB could collect it.


TEST:  Mr. Joe Chandler (Special Bailiff of Elbert Co.).  Arrested Anna Hunt on 2/24, found her up in a chimney in JF's house.  Wit. had lost 4 or 5 nights sleep searching for her.  Looked at her brother's house & at her mother's house & at Mr. Almand's house.


TEST:  Mrs. Mary Fortson.  AB was in employ of MF's husband, Stephen Fortson, and was cooking at their house.  Says that Anna & AB were talking in her kitchen on evening of the Friday before the poisoning.  Says Anna Hunt "had no business there that I know of."


TEST:  Mr. J. L. Deadwyler.  Overheard Anna & AB talking in the jail "last night."  JLD arranged with AB for AB to speak with Anna where JLD could overhear what was said, without Anna knowing he was there.  The plan had been to lay the crime on Monro Johnson & thereby clear AB, so that Anna could "pay her out."  If that failed, Anna was to say that Monro Johnson had given her the poison, but had not told her it was poison, & that she had unknowingly passed it on to AB.  Anna said that Monro Johnson had gotten the poison in Athens & had prepared it for her.  Anna said "if she could get her to take a drink of that it would fix her."

Executive Minutes (26 Oct. 1870 - 3 March 1874
)  Reel 171-41


820:  Elbert Co.  MURDER.  1/24/1874.  Anna Hart (Hunt?) (col.) m. Eliza Brawner by poison.  Iss. 2/4/1874.

Executive Minutes  4 March 1874 - 11 Jan. 1877
  Reel 186-26


26:  Elbert Co.  MURDER.  2/24/1874.  John B. Fortson an accessory after the fact in the murder of Eliza Brawner.  Iss. 4/7/1874.

Newspaper:

HOM:  Ann xe "Hunt:Ann"Hunt, who was hanged in Elbert County for poisoning another negro woman, confessed that she had previously killed three people.  UNION RECORDER (Milledgeville):  Wednesday, May 20, 1874

Census:  

Genealogy:
Accused 1:  

America Burton (aka America Tate)

Ethnicity:



Race:


b

Gender:


f

Age:



adult

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:



Town:


ELB

Birthplace:
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Organizations:



Accused 2:  

Anna Hunt

Ethnicity:



Race:


b

Gender:


f

Age:



adult

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:
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ELB

Birthplace:
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Accused 3:  

John B. Fortson

Ethnicity:



Race:


w

Gender:


m

Age:



adult

Literate:




Marital Status:  


Children:




Occupation:

landowner / planter

Town:


ELB

Birthplace:
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Victim:  


Eliza Brawner

Ethnicity:



Race:


b

Gender:


f

Age:



adult

Literate:




Marital Status:


Children:




Occupation:



Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



1881, Dec. 22




ELB

CT

P

Class:   certain

Crime:   HOM

Rela:    ROMANCE
Motive:  JEALOUSY / POSSESSIVE

Intox?:  

Day of week:
Th [or W night 12/21]

Holiday?:



Time of day:
9pm & 10pm

Days to death:  0


HOM:  Allen Blackwell m. Caroline McMahen


Weapon:  pistol shot to the head.


Circumstances:  in a cabin on the plantation of R. C. Adams, where CM was staying at the time.  AB said before the murder that "he had spent right smart money on her this year - about forty dollars -- & he wasn't going to put up with it.  The way she was doing - & if people didnt quit he was going to kill somebody."  Threat the night before:  "He said I have done every thing I could do with the girl - looked like she is going to slight me - If I gets up with her to night - if she does me no good, she will never do any body else no good - He went in house & asked Harriet had she seen the girl. . . .  He said this to Harriet - I have done all I could for her & if I get up with her to night I'll kill her. & Harriet said dont you do it - She is a free woman & you had better let her alone."


Inquest:  


Indictment:  yes, murder


Term:  3/1881


Court proceedings:  fG.  DEATH.

Source:  

MURDER (3/1881t):  Allen Blackwell.  on Weds. night, 12/22/1881 m. Caroline McMahen with a pistol shot to the head.


Elbert County.  Record of Criminal Evidence, pp. 59-76.  (313pp)


TEST:  Samuel Roebuck (col.).  Was present when Caroline McMahen was shot dead last December.  "At the time she was shot my wife was sick.  & I went across hall to where she was - & just as I went to room she was shot.  I ran out to the door & saw a man getting over the hence; & I threw a [baseball] bat at him."  Assailant ran down the gully.  Shot in the head, b/w 9pm & 10pm.  


TEST:  Mr. R. E. Adams (memb. of coroner's jury).  Says CM had been staying for a few days in a cabin on the plantation of R. C. Adams.  Followed the tracks.  Appeared the assailant had a wooden right leg.  Saw the baseball bat, went down the gully, found a [shoemaker's] apron, & then followed the tracks to where the horse was tied (as was apparent from the fact the horse had been mired in mud).  Followed the horse's tracks.  The dft. is a one-legged man; his right leg was cut off.  The horse was apparently small and had never been shod, & its left hand foot had a peculiar character.  Knew it was the horse of Daniel Rucker (col.) who lives nearby.


TEST:  Daniel Rucker.  Says dft. borrowed wit's horse at 7pm on the evening CM was killed.  Doesn't know at what time that night the horse was returned.


TEST:  Mr. James J. Blalock.  Knows dft.  The day before CM was killed, AB said to wit. that "he had spent right smart money on her this year - about forty dollars -- & he wasn't going to put up with it.  The way she was doing - & if people didnt quit he was going to kill somebody."


TEST:  Mr. A J Cleaveland.  Morning after the killing, went with dft.'s brother up to dft's house to search for the pistol the day dft. was arrested.  Found a repeater, a five shooter, in his trunk.  Four barrels empty & one loaded.  One barrel looked fresh, as if it had just been shot; the others were rusty.


TEST:  Kate Henry (col.).  Knew CM.  Was there when she was killed "at uncle Alfred Adams' house."  CM was sitting on the side of a quilt, & KH was on the end.  They were quilting.  "She & Sukey Adams was at her side of the quilt."  She asked Aunt Sukey to lend her a thimble & said that after she got through supper she would come back & hel Sukey quilt.  "Aunt Sukey asked her to carry my child down to my house.  She come there after eating supper & commenced to quilt - & she went to my house for some thread - She came back & said she would have to have my thimble & I stuck threat in my thimble & handed it to her - & she give me hers & aunt Sukey gave me her thimble & went round to make up a light - Aunt Sukey went around & made a light & while she was there a pistol or gun shot off & Caroline fell under the quilt - & me & Aunt Sukey went right in other room & told Alfred to look after Caroline - Alfred said there is nothing the matter with her she is just frightened - but after a little Uncle Alfred called her & went around & shook her and said Caroline is shot for she is in a puddle of blood."  Saw the flash of the pistol.  The pistol was fired as wit. went in Alfred's room.


TEST:  Harriet Rucker (col.).  The night before CM was killed, AB came to wit.'s house looking for CM.  "He said she had all his labor for that year - He said agin [sic] he got done with her - She wouldn't do anybody else any good & went off."  Conversation occurred at the house of wit.'s father, near the Methodist church near Ruckersville.  About 1 mile from Mr. Cleveland's store.


   CROSS-EXAM:  says that she told Mr. Adams of the conversation the next morning.  Says she & Daniel are married [state acknowledges that Harriet & Daniel live together as man & wife].

 
  STATE REOPENS:  lives about 2 mi. from where CM was killed.


TEST:  Hannah Carter (col.).  [wit. withdrawn:  state wanted to ask her about her conversation with CM the evening of the killing about threats that AB had made against CM.]


TEST:  George Goss (col.).  Says AB is a shoemaker.  GG has been in AB's shop often, & AB has done work for him.  Says the apron, which is very short, looks just like the one AB owned & used.  But cannot swear it is the exact same one.


TEST:  Beverly Rucker (col., Harriet Rucker's father).  Knew CM & knows AB.  AB came to wit.'s house the night CM was killed.  Dft. asked wit. if CM "had passed my house, asked where she was - I told him I didn't know, I had been to Mr. Carpenters - He said I have done every thing I could do with the girl - looked like she is going to slight me - If I gets up with her to night - if she does me no good, she will never do any body else no good - He went in house & asked Harriet had she seen the girl. . . .  He said this to Harriet - I have done all I could for her & if I get up with her to night I'll kill her. & Harriet said dont you do it - She is a free woman & you had better let her alone."


   CROSS-EXAM:  CM had never stayed the night at wit's house.  Had last paid a social visit 1 month ago, & had not stayed any in Ruckersville for past 3 or 4 weeks, although she passed by wit's house the night before she was killed.  AB also was not in the habit of visiting wit's house, although AB had visited 3 or 4 times last summer.  1/2 mile from AB's shop to Wit's house.

 
  Testimony for defense.


TEST:  Willis Heard (col).  Brother of AB.  Says the apron in question is not his brother's apron.  Says that after the arrest, he moved his brother's tools to wit's house & that his brother's apron is there at wit's house.  Has no holes in it, only stains.


   Had seen his brother the night of the killing.  Wit. had come to Elberton that day to rent a house for AB from Chas. Taylor & got back about dark & AB was there "at his house.  I left his house" about 7:30pm at supper time.  Left him after telling him about the lot in Elberton I had rented for him.


TEST:  Mr. Frank Cleveland.  Saw AB 6:30pm or 7pm on night of killing.  AB paid FC $5 on AB's account.  AB was also in FC's store in Ruckersville later that night; heard him walking along the piazza.  Could tell his walk by his wooden leg.  "I called him & told him I wanted him to cut the pegs out of a pair of boots for me & he took thenm & went out."  Got the boots back the next morning--the work was done.


   CROSS-EXAM:  The store is 3 mi. from where CM was killed.  Wit. admits that it takes only 2 or 3 minutes to cut the pegs out of a pair of boots.


TEST:  Mr. E. S. Adams.  Present as one of the guard who arrested AB.  AB did not resist.  AB said he was down by Mr. Daniel Rucker's & said he had been up to Beverly's & got the horse.

Newspaper:
HOM:  GEORGIA PRESS.  Allen xe "Blackwell:Allen"Blackwell was convicted of murder at Elberton, Ga., and sentenced to be hung May 13th, 1881.


UNION RECORDER (Milledgeville):  Tuesday, April 5, 1881

Census:  

Genealogy:
Accused:  

Allen Blackwell

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

m

Age:


adult

disabled; one leg amputated

Literate:




Marital Status:  
s

Children:

[no]

Occupation:

shoemaker who had his own shop

Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



Victim:  

Caroline McMahen

Ethnicity:



Race:


b

Gender:

f

Age:


adult

Literate:




Marital Status:
s

Children:

[no]

Occupation:

[sharecropper / tenant / servant]

Town:


ELB

Birthplace:



Religion:




Organizations:



1886, March 16
Elbert Co.

Executive Minutes 1 Jan. 1886 - 31 Dec. 1889
  Reel 50-59

101:  Elbert Co.  MURDER.  3/16/1886.  Granville Simpson, Jr. m. Guy Brown.  Is. 6/11/1886.

1893, Jan. 1
Elbert Co.

Executive Minutes 2 Jan. 1893 - 30 Oct. 1896  Reel 50-61

20:  Elbert Co.  MURDER.  1/1/1893.  Henry Henderson m. Welborn Holland.  Iss. 2/4/1893.

1894, Aug. 30
Elbert Co.

Executive Minutes 2 Jan. 1893 - 30 Oct. 1896  Reel 50-61

458:  Elbert Co.  MURDER.  8/30/1894.  Lace Martin m. Dougherty Blackwell.  Iss. 9/11/1894.
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